



Date Waldorf Salad

SALAD

DATE WALDORF SALAD

7 0

Waldorf salad with Bateel's organic Medjool dates, walnuts, crisp apple, celeriac, and white grapes finished with a creamy Greek yoghurt dressing.



DESSERT

HOT ROASTED DATES

4 2

Bateel's organic Medjool dates, naturally fermented in kombucha and roasted, served with vanilla gelato and pistachio, finished with extra virgin olive oil and sea salt.



Hot Roasted Dates

BEVERAGES

BATEEL SIGNATURE QAHWA

Arabic coffee, in light or dark roast, served with Bateel organic Rutab dates.

Three/Seven/Nine dates 4 8 / 8 3 / 9 9



Date Lemon Soda

DATE TAHINI SMOOTHIE

4 7

Blend of Bateel's organic Wanan dates, tahini and coconut milk, delicately spiced with cinnamon. 

DATE LEMON SODA

3 9

Refreshing mix of Bateel's signature date syrup with bright lemon and sparkling soda.



 **BATEEL GOURMET**
Contains Bateel products, available for purchase in Bateel Boutique & Café Bateel.

ALL PRICES ARE INCLUSIVE OF VAT.



السلطة

٧٠

سلطة والدorf وتمر مجدول العضوي

سلطة والدorf وتمر مجدول العضوي من بتيل، مع الجوز، والتفاح المقرمش، وجذر الكرفس، والعنب الأبيض، مع تتبيلة كريمة من الزبادي اليوناني.



سلطة والدorf وتمر

الحلويات

٤٢

التمر المحمص الساخن

تمر مجدول العضوي من بتيل، مُحَمَّر طبيعياً في الكومبوتشا، ومحمص بعناية، يُقدَّم مع جيلاتو الفانيلا والغساق، ويزين بزيت الزيتون البكر الممتاز وملح البحر.



التمر المحمص الساخن

المشروبات

قهوة بتيل المميزة

قهوة عربية، محمصة قليلاً أو داكنة تُقدَّم مع تمر رطب عضوي من بتيل.

٩٩ / ٨٣ / ٤٨

ثلاث / سبع / تسع حبات تمر

٤٧

سموثي التمر والطحينة

مزيج من تمر ونان العضوي من بتيل مع الطحينة، حليب جوز الهند، ولمسة من القرفة.



٣٩

صودا التمر والليمون

مزيج منعش من شراب التمر المميز من بتيل، مع الليمون المنعش، والصودا الفوّارة.



صودا التمر والليمون